



THE UNIVERSITY OF
NEW SOUTH WALES

新南威尔士大学



MONASH University

莫纳什大学



LA TROBE
UNIVERSITY

拉筹伯大学

Expression of Interest for the SAge-ID study
成功老龄与智障研究的意向书

If you are interested in participating in the Successful Ageing and ID study, or want some more information about the study, please complete this form and return it to us in the reply envelope. Once we receive this form, we will contact you to give you more information about the study and answer any questions you might have. The call will take around 5 minutes. Please indicate the best times we might be able to call you (e.g. mornings/afternoons/evenings). Any information you give us will be treated as confidential. If you have questions, you can call the study coordinator on (02) 9385 3993.

如果您有兴趣参与“成功老龄与智障研究”，或者希望获取这项研究的更多信息，那么请您完成下面的表格，并使用回复信封将它邮寄给我们。我们收到您填写的表格后，将与您电话联系并回答您可能提出的任何问题。我们的通话大致需要 5 分钟。请您告知我们合适的通话时间（如上午、下午或晚上）。我们将对您提供的全部信息保密。如果您有任何疑问，请致电联系我们的项目协调员：(02) 9385 3993。

Please send me more information about the SAge-ID Study 请为我提供更多关于成功老龄与智障研究的信息

Name 姓名.....

Address 地址.....

Daytime telephone number: Email address:

日间联系电话: 电子邮箱地址:

Please tick if you:

如果符合以下选项条件，请您进行标记：

Are a person with intellectual disability? 您是一位智障人士

Are the next of kin or guardian for a person with intellectual disability? 您是智障人士的近亲或监护人

Are a carer, advocate, other relative or friend of a person with intellectual disability? 您是智障人士的照料者，代理人或者朋友

Would be able to complete a questionnaire in English? 您有能力使用英语完成调查问卷

Would like help from our research team to complete the questionnaire in English? 您需要我们研究团队的帮助来完成英文问卷

What times would suit you for a phone call? If possible please list times between Monday and Friday.

我们在什么时间合适电话联系您？如果可能，请您列出周一至周五的时间段。

.....

Please return the form in the enclosed envelope. You don't need to put a stamp on the envelope.

请您将表格装入回复信封并邮寄给我们。您不需要额外使用邮票。